



Protokoll styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 31 mars klockan 15.00

Plats: Styret, Lindholmen.

Närvarande:

Ordförande: Veronika Aspvall (VA)
Vice ordförande: Petra Forsmark (PF)
Arbetsmarknadsansvarig: Martin Törnnesson (MT)
Näringslivsansvarig: Filip Kleverud (FK)
Informationsansvarig: Louise Rubensson (LR)
Gustav Södermark
Erik Wassén
Alina Nilander
Hannes Andreasson
Julia Klasson

Föredragande

§1. Mötets öppnande

VA förklarar mötet öppnat klockan 15.17.

VA

§2. Val av mötessekreterare och justerare

Beslut: Mötet väljer LR till mötessekreterare och FK till justerare.

VA

§3. Eventuella adjungeringar

Beslut: Mötet väljer att adjungera in Gustav Södermark, Erik Wassén, Alina Nilander, Hannes Andreasson och Julia Klasson med närvaro och yttranderätt.

VA

§4. Godkännande av dagordning

Beslut: mötet väljer att godkänna dagordningen med ändringen att efter §8 och §14 hamnar §7.

VA

§5. Godkännande av föregående protokoll (2015-03-10)

Beslut: Mötet väljer att godkänna föregående protokoll (2015-03-10) och lägga det till handlingarna.

VA

Informationsfrågor

§6. Meddelanden

a. Ordförande


KU: Eric Eliasson besökte, säkerhetssamordnare och pratade om brandsäkerhet.
Diskuterade kontanthantering.
Programmen har bytt namn (Louise skriv upp ändranigarna)
Haft möte med NollK angående PA:s inställning till mottagningen.


VA

b. Vice ordförande

SU: Katarina NAMN, har hand om den fysiska arbetsmiljön och informerade om hur de ska tänka inför skyddsround. Pratade om hur man kan felanmäla.


Mötesordförande (Veronika Aspvall)


Sekreterare (Louise Rubensson)


Justeringsperson (Filip Kleverud)



CHALMERS STUDENTKÅR

H-Sektionen

PROTOKOLL
2015-03-31
Informations-
ansvarig

Diskuterade vilken roll som SAMO ska ha på mottagningen.

Diskuterade även SAMOs relation med PA. Vilken inte verkar fungera på så många sektioner. Det kommer (innan hösten) att vara en utbildning för PA.

Möte med NollK:s ordförande och NollK14 ordförande angående vilka förändringar som kan tänkas göra.

Har gått på möte NollK kallade till, angående texter i modulen.

KoFot-möte, spikade mottagningsschemat.

Kickoff i helgen utvärderades på mötet. Överlag = bra, Pontus = bra, mkt alkohol på sistone men kanske främst ur ordförandes synvinkel.

c. Arbetsmarkandsansvarig

MT

Arbetat endel med utveckling i HArm, hade det första söktillfället igår = bra, men liten uppslutning.

d. Näringslivsansvarig

FK

Liksom MT arbetat med att utveckla HArm. Utveckling av mässan och utveckling av organisationen. Mentorsprogrammet = AW imorgon.

g. Informationsansvarig

LR

InFu

Sektionstävlingen

NollK - förändringsmötet

Beslutsfrågor

§7. Godkännande av bidragsansökningar (pHoto, HD)

- a. pHoto söker bidrag för 5500kr för resterande tid av terminen.
Va och HO rekommenderar oss att godkänna 4500kr

Beslut: Godkänner

- b. HD söker bidrag för 5125 kr för overaller


Beslut: Godkänner


Diskussionsfrågor


§8. Verksamhetsplan för verksamhetsåret 15/16

Work-shop, post-itlappar inom följande områden:

- Arbetsmarknad
- Internverksamhet
- Kommunikation
- Utbildning
- Nöjesliv
- SAMO-relaterade
- Övrigt


Mötesordförande (Veronika Aspvall)


Sekreterare (Louise Rubensson)


Justeringsperson (Filip Kleverud)



§9. Överlämningsdokument

Vi gör det var och en och tar eget ansvar för att de ska vara uppdaterade.

Men VA och PF ska tillsammans strukturera upp överlämningsdokument för Vice Ordförande och SAMO.

§10. Datum överlämning, städdag

Städdag: 5 juni

Överlämning: 6 juni

§11. Uppställande av dörrar

VA ska prata med vaktmästeriet för att de ska hjälpa oss ha en kod på låset in till styret, för att kunna ställa upp dörren.

§12. Kontanthantering

Beem ett system för att kunna ha en kontantlös sektion. Clobbe låter oss testa detta gratis. Det finns spridda skurar i åsikter kring detta, men testa kan man göra. Det enda som kostar oss är transaktionskostnaden och om vi skulle ta sönder någonting. Alla tycker att vi ska testa och styret kan eventuellt stå för transaktionskostnaden.

§13. Beerpong-turnering under mottagningen

I och med att NollK:s bastu inte kommer att hållas på mottagningen så vill pFoto arrangera en Beerpong-turnering. Styret anser att det är en dålig idé med grund i mottagningsenkäten i fjol, att det inte är pFotos uppdrag och att vi redan nu försöker minska alkohol-hetsen överlag på sektionen - vill vi inte införa ytterligare alkoholrelaterat arrangemang.

§14. Åsikter gällande studentbostäder

PF leder en workshop angående studentbostäder, som kommer från kårledningen. De vill nämligen ha in åsikter om studentbostäder.

Formalia

§15. Övriga frågor

Inga övriga frågor

§16. Nästa möte (2015-04-28)

Nästa möte kommer preliminärt att hållas 2015-04-28

VA

§17. Skvaller, dementier och känsliga ämne

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet.

§18. Mötets avslutande

Mötet avslutas 16.52

VA

Mötesordförande (Veronika Aspvall)

Sekreterare (Louise Rubensson)

Justeringsperson (Filip Kleverud)